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Onderwerp: Gebruik ondergrondse afvalcontainers door kinderopvang

Geacht College,

Tijdens de behandeling van de keuzenota “Aanpassen doelstelling restafval” 
op 30 maart 2021 zei de portefeuillehouder dat de gemeente Veldhoven geen 
bedrijfsafval ophaalt.

Tijdens de voorbereiding op de behandeling van de keuzenota heeft BurgerPartij 
Veldhoven signalen binnengekregen dat een kinderopvang voor het aanbieden van 
afval, gebruik maakt van ondergrondse afvalcontainers. Volgens ons valt afval van 
een kinderopvang onder bedrijfsafval. Dus de gemeente haalt wél bedrijfsafval op!

BurgerPartij Veldhoven heeft voor het college de volgende vragen:

1. Is het college eens met de stelling dat afval van een kinderopvang onder 
bedrijfsafval valt?

2. Kan het college aangeven hoeveel kinderopvangen gebruik maken het 
ophalen van afval door de gemeente?

3. Wat is de reden dat een kinderopvang wel gebruik kan maken van deze 
service en andere bedrijven niet?

4. Wat is dan de wettelijke basis om dit bedrijfsafval op te halen?
5. De verordening afvalstoffenheffing kent alleen tarieven voor huishoudens. 

Wordt voor de service aan de kinderopvang betaald, zo ja welk tarief wordt 
hier dan voor gebruikt?

Met vriendelijke groet,

BurgerPartij Veldhoven,
Rien Luijkx


